
Bispens Brugerråd 

Referat fra møde i Brugerrådet onsdag den 19. april 2023 kl. 16.00 

Mødet afholdt i Lokale 14  

Tilstede: 

Brugerrådet: Jens Rotbøll (fungerende formand), Tove Jensen 

Afbud:  Uwe Lindemann 

Uden afbud: Simon Åstorp Juhl 

 

Dagsorden godkendt 

1. Formanden bød velkommen til det indkaldte krisemøde. Indkaldt fordi kort efter årsmødet, afholdt 

den 27. marts 2023, trådte brugerrådsmedlem Christina Andersen af personlige årsager ud af 

Brugerrådet. Herefter er der 4 medlemmer tilbage. 

2. Hvad siger vedtægterne om situationen? 

Vedtægternes §3 og 4 siger følgende: 
§.3. Årsmøde 

’… • Der kan kun stemmes ved personligt fremmøde. I tilfælde af, at der ikke på årsmødet kan udpeges 

personer/interessenter til vakante pladser i Brugerrådet, er Brugerrådet bemyndiget til løbende at finde nye 

medlemmer, som straks indtræder i Brugerrådet. Disse medlemmer sidder frem til førstkommende årsmøde 

og har i øvrigt samme beføjelser som øvrige medlemmer. …’ 
§.4. Brugerrådet.  

Som bruger defineres enhver person, som benytter en eller flere af Bispens forskellige afdeling. Brugerrådet 

består af 7-9 medlemmer. • Rådet konstituerer sig med formand, næstformand og sekretær. • Rådet fastsætter 

selv sin dagsorden. • Rådets beslutninger søges taget ved konsensus. I tilfælde af afstemning er rådet 

beslutningsdygtigt ved almindeligt flertal. Ved stemmelighed er formandens stemme afgørende. • Bispens 

leder deltager i møderne uden stemmeret. 

Brugerrådet kan derfor fortsætte, men se pkt.4 for yderligere information. 

Vedtægterne kan ses her: https://bispen.dk/bispens-brugerraad/ 

3. Kan vi konstituere i nuværende situation? 
Konstituering afventer, så formanden er pt fungerende formand. 

4. Hvad gør vi så? 
Det blev besluttet, at Brugerrådet vil arbejde på at supplere sig med nye medlemmer, bl.a. ved at høre frivillige 

under Bispens forskellige afdelinger som fx begge træværksteder, Streetdome m.fl. Endvidere vil vi kontakte 

bl.a. Ældresagen og OK-klubben samt dele pjece om Brugerrådet ud på fx uddannelsessteder, 

kulturinstitutioner m.fl. 

Pjecen om Brugerrådets eksistens og virke bliver foreløbigt færdiggjort, så den kan uddeles forskellige steder 

som reklame og inspiration om rådet. 

Fotoplanche afventer. 

5. Næste møde 

Afholdes, når pjecen er klar til uddeling 

6. Eventuelt 

Intet under eventuelt. 

 

Haderslev den 25. april 2023 

Tove Jensen 
referent 


